Agenda of Meeting of the
Community Affairs, Culture and Recreation Committee
Islands District Council
to be held on 3 January 2005 at 2:30pm 

in the Conference Room on 14th Floor, Harbour Building, 38 Pier Road, Central

離島區議會

社區事務及文娛康樂委員會

會議議程 
	
	
	


日期: 
2005年1月3日

時間: 下午 2時30分

地點: 中環統一碼頭道38號 海港政府大樓14字樓會議室

I. Confirmation of the minutes of last meeting

通過上次會議記錄

II.
Question of Illumination Facilities in the Night Time for the Football Pitch next to 

Yu Tung Road, Tung Chung

(Paper CACRC 4/2005)


有關要求盡快於東涌裕東路旁足球場安裝晚間照明系統的提問

      (文件 CACRC 4/2005)

III.
Report on 2004/2005 Joint Islands DC/ICAC Anti-corruption Project 


2004/2005 年度「你我同心 共建廉政」離島區倡廉活動報告

IV.
Report on “Promotion of Volunteer Services Plan 2004/05” and “Arts Promotion 
Program for Elders in Islands District 2004/05”

「愛心義行樂助人」和「離島長者藝術延展」報告

V.
Report of the Working Group for the Community Affairs, Culture and Recreation Committee

社區事務及文娛康樂委員會活動工作小組報告 
VI.
  Activities subsidized by the Committee

委員會撥款資助的活動

(i) Visiting Group (Reference material 1)

   探訪小組 (參閱資料一) 

(ii) Vetting Procedures and Guidelines on Islands District Council Community Involvement Projects/District Festival Subsidy Scheme/District Cultural Project Grants Scheme

   (Paper CACRC 1/2005)

   離島區議會「社區參與活動/地區節/地區文化活動」資助計劃的審核程序及

準則

         (文件 CACRC 1/2005)

(iii)Proposal for Setting Deadlines for Applications for DC Funds in 2005/2006

   (Paper CACRC 2/2005)

2005/06年度申請區議會撥款截止日期的建議

         (文件 CACRC 2/2005)

VII. 
Report on the work of the Leisure and Cultural Services Department
康樂及文化事務署在離島區的工作匯報


(i)
Cultural Activities (Reference material 2)


文化活動(參閱資料二)


(ii)
Sports and Recreational Activities and Facilities Management 

(Reference material 3)


康樂體育活動及設施管理(參閱資料三)

VIII. 
Schedule of Community Affairs, Culture and Recreation Committee’s Meeting for 2005/2006

(Paper CACRC 3/2005)

社區事務及文娛康樂委員會2005/2006年度會議日期

      (文件 CACRC 3/2005)

IX.
  Any Other Business


其他事項

X.
  Date of Next Meeting

下次會議日期

CAagd0105

